
Trafiknämnden 
2023-04-20 

Stockholms gator är i ett uruselt skick. Stora hål i asfalten, sprickor, ojämnheter och asfalt av 
dålig kvalitet utmärker de flesta av gatorna i Stockholms innerstad. Risken för att fordon 
skadas är stor och olycksrisken är påtaglig, inte minst för fordon på två hjul. 

Mot bakgrund av detta vill sverigedemokraterna ställa följande frågor till kontoret: 

1. Finns det någon tidsgräns inom vilken ett hål i asfalten måste fyllas igen? April/maj 
och gatorna är fyllda med stora hål och sprickor. Är det rimligt? 

2. Är det en kostnadsfråga att gatorna inte underhålls bättre eller är det leverantörerna 
som brister? 

3. Vilket ansvar har staden för skador på fordon och olyckor som inträffar på grund av 
alla hål i gatorna? Finns det rutiner för detta? 

4. Väldigt många av stadens gator behöver ny asfaltsbeläggning. Hur ser planeringen 
ut för att åtgärda alla dess gator? 

5. Är tilldelade medel för underhåll av stadens gator tillräckliga för att upprätthålla en 
god standard på gatorna? Dels avseende akuta lagningar av till exempel hål i 
asfalten, dels för asfaltering av hela gator. 

6. Är kontoret nöjd med underhållet av gatorna i innerstaden? Eller finns det en 
förbättringspotential? 

Anders Lindman (SD) 

Gabriel Kroon (SD) 

D
ok

nr
: T

20
23

-0
11

34
-1

D
ok

nr
: T

20
23

-0
11

34
-1



D
ok

nr
: T

20
23

-0
11

34
-1

D
ok

nr
: T

20
23

-0
11

34
-1



D
ok

nr
: T

20
23

-0
11

34
-1

D
ok

nr
: T

20
23

-0
11

34
-1



D
ok

nr
: T

20
23

-0
11

34
-1

D
ok

nr
: T

20
23

-0
11

34
-1


